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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS z IV. zasedání   
konaného v pondělí, 19.06.2023 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 

 
 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostové: Mgr. Renata Vaculíková, MUDr. Ervin Petrikovič 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, MUDr. Julie Provazníková, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček MBA, Jiří Honzíček, Martin Horský, Mgr. Martin 
Jusko, JUDr. Vlastislav Málek, Mgr. Daniel Mikš, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, Mgr. David Tichý, Bc. Alice 
Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: Ing. Drahomír Blažej MBA 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté: Ing. Tomáš Zavřel, MBA (generální ředitel) – spol. PROFISTAV Litomyšl a.s. a Mgr. Pavel Rosenbaum, jednatel 
spol. GASCO HOLDING s.r.o.;  
Michael Kralert, Lucie Jahnová, Tomáš Kubíček - spol. BDO Consulting s.r.o. 

 
Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili pan Martin Horský a 
Mgr. Daniel Mikš a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 20 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášeníschopné. 

 
Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

NEHLASOVALO:  

Mgr. Martin Jusko       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/52/2023 
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Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl Mgr. Martina Juska a pana Vojtěcha Nezbedu. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                   proti:                                     zdrželo se: 2                               nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Martin Jusko  Vojtěch Nezbeda     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/53/2023 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Václava Drdu a Bc. Alici Vavřinovou. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 18                                                   proti:                    zdrželo se: 2                                            nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Václav Drda Bc. Alice Vavřinová     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/54/2023. 
 
Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 

• Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 17.04.2023 

• Dotazy a připomínky občanů 

• Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 

• Informace o realizaci projektu rezidenčního bydlení na území města Čáslavi, lokalita „Koželuhy“ - spol. 
PROFISTAV Litomyšl a.s. 

• Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2022 

• Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2022 

• Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2023 auditorské společnosti 

• Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíce březen - duben 2023 

• Rozpočtové opatření č. 3/2023 

• Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva 

• Změna č. 5 Územního plánu Čáslav - Určení koeficientu automobilizace (parkovacích míst) 

• Změna č. 6 Územního plánu Čáslav III.) - Stažení návrhu - spol. CZT a.s. (Marko S.) 

• Uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 

• Poskytnutí účelové dotace na opravu fasády domu č.p. 386/1 v ul. Jablonského v Čáslavi 

• Zrušení usnesení č. ZM/18/2023 ze dne 06.02.2023; 
Záměr prodeje části pozemku p.č. 1226/2 v k.ú. Čáslav (Kamilu B. a Josefu V.) 

• Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/56 a části pozemku p.č. 2082/1 oba v k.ú. Čáslav (Jakubovi Š.) 
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• Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/118 nebo části pozemku p.č. 1730/84 oba v k.ú. Čáslav (Nele M. a 
Matěji S.) 

• Záměr směny části pozemku p.č. 2621/5 za část pozemku p.č. 331 oba v k.ú. Čáslav (v majetku spol. ZHMC, 
spol. s r.o.) 

• Vstup Druhého družstva vlastníků bytů v Čáslavi (lokalita Na Skále) do likvidace 

• Odpis pohledávky za povinným TK Gastroservis s.r.o. 

• Poskytnutí individuální dotace - Liga na ochranu zvířat, místní organizace, K. H. 

• Poskytnutí dotací z Programu podpory sociálních služeb a služeb ve zdravotnictví pro rok 2023  
 

              DODATEČNÉ ZPRÁVY 

• Mikroregion Čáslavsko - Závěrečný účet za rok 2022 vč. Zprávy o výsledcích přezkoumání územního 
samosprávného celku 

• Program regenerace Městské památkové zóny pro rok 2023_zrušení a znovu-schválení usnesení 

• Dotazy a připomínky zastupitelů 
 

Před schválením dnešního programu starosta požádal o prohození bodu č. 3 za bod č. 4 a to z důvodu účasti zástupce 
spol. PROFISTAV Litomyšl a.s. - Ing. Tomáše Zavřela, MBA (generálního ředitele) a Mgr. Pavla Rosenbauma, jednatele 
spol. GASCO HOLDING s.r.o., kteří podají aktuální informací k nové výstavbě v lokalitě „Koželuhy“ v Čáslavi. 
 

UPRAVENÝ program 

• Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 17.04.2023 

• Dotazy a připomínky občanů 

• Informace o realizaci projektu rezidenčního bydlení na území města Čáslavi, lokalita „Koželuhy“ - spol. 
PROFISTAV Litomyšl a.s. 

• Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 

• Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2022 

• Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2022 

• Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2023 auditorské společnosti 

• Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíce březen - duben 2023 

• Rozpočtové opatření č. 3/2023 

• Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva 

• Změna č. 5 Územního plánu Čáslav - Určení koeficientu automobilizace (parkovacích míst) 

• Změna č. 6 Územního plánu Čáslav III.) - Stažení návrhu - spol. CZT a.s. (Marko S.) 

• Uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 

• Poskytnutí účelové dotace na opravu fasády domu č.p. 386/1 v ul. Jablonského v Čáslavi 

• Zrušení usnesení č. ZM/18/2023 ze dne 06.02.2023; 
Záměr prodeje části pozemku p.č. 1226/2 v k.ú. Čáslav (Kamilu B. a Josefu V.) 

• Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/56 a části pozemku p.č. 2082/1 oba v k.ú. Čáslav (Jakubovi Š.) 

• Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/118 nebo části pozemku p.č. 1730/84 oba v k.ú. Čáslav (Nele M. a 
Matěji S.) 

• Záměr směny části pozemku p.č. 2621/5 za část pozemku p.č. 331 oba v k.ú. Čáslav (v majetku spol. ZHMC, 
spol. s r.o.) 

• Vstup Druhého družstva vlastníků bytů v Čáslavi (lokalita Na Skále) do likvidace 

• Odpis pohledávky za povinným TK Gastroservis s.r.o. 

• Poskytnutí individuální dotace - Liga na ochranu zvířat, místní organizace, K. H. 

• Poskytnutí dotací z Programu podpory sociálních služeb a služeb ve zdravotnictví pro rok 2023  

• Dotazy a připomínky zastupitelů 
DODATEČNÉ ZPRÁVY: 

• Mikroregion Čáslavsko _ Závěrečný účet za rok 2022 vč. Zprávy o výsledcích přezkoumání územního 
samosprávného celku 

• Program regenerace Městské památkové zóny pro rok 2023_zrušení a znovu-schválení usnesení 
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Hlasování: 
pro: 20                                                   proti:                    zdrželo se:                                              nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír  Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/55/2023. 
 

Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 17.04.2023 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/23425/2023/SEK ze dne 17.04.2023. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM 17.04.2023. 
 

Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan Pavel V. poděkoval zastupiteli D. Tichému za článek v posledních Čáslavských novinách, kde velmi dobře vysvětlil 
(i p. Horskému), jak se skládá financování investice školky. 
Poté se vrátil k minulému jednání, kde nedostal odpověď na otázku týkající se uzavřeného Dodatku č. 1 ke Smlouvě 
Design & Build na novou školku. Sdělil, že vysvětlí, jak to bylo.  
Uvedl dále, že Dodatkem č. 1 se snížil rozsah projekčních prací v etapě do získání stavebního povolení. Toto snížení 
rozsahu však nemělo vliv na původní cenu. Však vzhledem k běžné praxi, honorářovému řádu a ceníku UNIKA tento 
dodatek měl snížit cenu o 1,4 mil. Kč.  
Bývalé vedení města tedy tuto částku „darovali“ zhotoviteli za neodvedenou práci, umožnili mu tak se neoprávněně 
obohatit z veřejných peněz. 
Následně se dotazoval pana zastupitele D. Tichého, dle jeho rozdělení v článku v Čáslavských novinách (40 mil. Kč – 
město, 90 mil. Kč – dotace), zda o tuto částku počítali neoprávněně připravit město nebo v této výši zneužít dotaci? 
Zastupitel D. Tichý odpověděl, že své vyjádření k danému napsal, toho, co zde pan Pavel V. povídá, si není vědom. 
Občan Pavel V. se dále dotazoval pana zastupitele V. Málka, jako bývalého starosty, který dodatek podepsal, zda mu 
k tomu může něco říct? 
Zastupitel V. Málek uvedl, že na dané odpoví písemně, nyní není schopen odpovědět. Dále prosí o zaznamenání a 
následné zaslání dotazů dotyčným osobám. 
 

Zastupitel M. Horský požádal pana V. o zaslání částky, o které hovořil. O její vyčíslení, jak na ní přišel a jak se k ní dostal? 
Na základě čeho, a jakými výpočty?   
Následně M. Horský požádal, zda by mohl dát pan starosta hlasovat o tom, aby na dnešním zasedání mohli vznášet 
dotazy a připomínky i občané, kteří sice nejsou obyvateli Čáslavi, ale jsou s ní spjati (např. pracovně). 
Starosta uvedl, že je možné o tom hlasovat, nicméně on je proti a odsouhlasení by znamenalo porušení Jednacího řádu 
ZM. 
Zastupitel V. Málek připomněl, že v minulosti bylo umožněno jiným přítomným na zasedání vystupovat. Jednalo se 
např. o zástupce spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. nebo např. dnes vystoupení jednatele spol. PROFISTAV 
Litomyšl a.s. 
Radní J. Ruml připomněl Zákon o obcích. 
Radní J. Provazníková požádala, aby se takový „krok“ předem promyslel, řádně připravil (aby se např. nešlo proti 
zákonu) a poté příp. odhlasoval. 
Starosta navrhl, aby se upravil Jednací řád ZM, pokud to zákon umožní.  
 

Občan Pavel V. se vrátil k žádosti zastupitele M. Horského a tázal se: „Takže Vy chcete spočítat tu částku?“ 
Dotazoval se, jak to tedy je? „Buďto to nebylo anebo byla snížena?“ 
Zastupitel M. Horský uvedl, že za něho samozřejmě nebyla a uvedl, že on pouze pana Pavla V. požádal o to, aby sdělil, 
jak k té částce došel? 
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Občan Pavel V. uvedl: „Takže nic počítat nebudeme, já říkám, že měla být nižší!“ 
Zastupitel M. Horský opětovně požádal o sdělení, jak k dané částce pan Pavel V. došel. 
 

Občan Radek H. se dotazoval J. Žaloudka (radního a nového jednatele spol. Dusíkovo divadlo Čáslav s.r.o.), proč byla 
odvolána z funkce bývalá jednatelka spol. Dusíkovo divadlo Čáslav s.r.o. paní Lada B.?  
Starosta odpověděl, že všichni ve městě dobře věděli, jak paní jednatelka hovořila o novém vedení. Jak se o něm 
vyjadřovala, jak se k němu chovala, pomlouvala je,… a především jaký „slovník“ používala. Dostala prostor (cca 8 
měsíců) na to, aby přijala, že volby vyhrál někdo jiný. Bohužel se tak nestalo.  
Radní J. Žaloudek (nový jednatel spol. Dusíkovo divadlo Čáslav, s.r.o.) odpověděl, že paní jednatelku odvolala valná 
hromada (on se při hlasování zdržel, neboť na to měl jiný názor). Rozhodnutí valné hromady však respektuje, avšak 
zdůrazňuje, že on o nic nežádal.  
Dále se vyjádřil ke svému vzdělání, ke kulturním akcím, na kterých se podílel… Rozvedl řeč o tom, co má v plánu.   
 

Občan Radek H. se dále dotázal, s jakým rozpočtem bude Dusíkovo divadlo hospodařit? Jaké budou jiné příjmové 
částky? Např. za pronájem prostor, za výběr vstupného apod.? 
Radní J. Žaloudek uvedl, že byl jmenován od 24.5.2023, převzal agendu, snaží se „dojet“ akce, které byly naplánovány.  
Co se týká rozpočtu, tak vše je naplánované a dané dále nebude komentovat.  
Starosta doplnil odpověď J. Žaloudka o informaci, že výše příspěvku zřizovatele je 7,8 mil. Kč + investiční dotace cca 
470 tis. Kč a upozornil občana Radka H., že již vystoupil dvakrát, tudíž už mu nemůže dát slovo. 

 

Zastupitel V. Málek se vrátil k důvodům, které měly být sděleny při odvolání bývalé jednatelky Dusíkova divadla. Uvedl, 
že v tiskové zprávě města, která vyšla ihned po odvolání paní L. Bartošové byla uvedena celá řada dalších důvodů, které 
paní (bývalá) jednatelka zpochybňovala, a které nebyly nikdy doloženy. 
Radní J. Ruml poznamenal, že odvolání jednatele ve společnosti s ručením omezeným, nezaslouží a nepotřebuje důvod 
a důvod nemusí být uveden.   

 

Občan Jiří V. poděkoval za zpracování rozčlenění videozáznamu ze zasedání zastupitelstva. 
Dále se dotazoval na Plán odpadového hospodářství města? Zda už je hotový nebo zda se připravuje? Příp. kdo ho 
připravuje? 
Dále se dotazoval, proč nejsou zprávy z nemocnice předávány písemně? Požádal, aby byly opět písemně předávány. 
Starosta odpověděl, že plán hospodářství prozatím zadán nebyl, teprve proběhne výběrové řízení.  
Místostarosta uvedl, že dnes na zasedání proběhne podrobná prezentace výsledků nemocnice.  
Občan Jiří V. se dotazoval, zda tato zpráva bude posléze dostupná pro občany? 
Starosta: „Ano“ 
 

Občan Tomáš O. se dotazoval na hlukovou studii týkající se čáslavského letiště - zda město obdrželo nějakou zprávu?  
Starosta odpověděl, že žádné výsledky studií město neobdrželo.  
Občan Tomáš O. uvedl, že předpokládá, že dnes už je červen, tudíž by mohly být nějaké výsledky známy.  
Místostarostka uvedla taktéž, že město od armády prozatím neobdrželo žádnou informaci o hlukové studii. 
Zastupitel V. Málek uvedl, že prozatím není nic rozhodnuto, potvrzuje slova pana starosty a paní místostarostky, že také 
nemá žádné informace o zpracované hlukové studii.  
 

Občan Tomáš O. se dále dotazoval na participativní rozpočet? Zda bude možnost, aby občané něco takového mohli 
v Čáslavi využívat? 
Místostarostka odpověděla, že se uvidí v srpnu, až bude znám rozpočet na rok 2024. 
 

Občan Tomáš O. upozornil veřejnost na akci záchrany „přechodové lávky“ u vlakového nádraží. Možnost hlasování 
v anketě.  
Starosta uvedl, že o lávce hovořil se správou železnic a ostatními subjekty již v roce 2015 – město se o dané zajímá. 
 

Občan Tomáš O. dále seznámil přítomné s tím, že čáslavští sokolové se snaží sehnat finance na opravu střechy 
sokolovny. Existuje veřejná sbírka. 
 

Občan Petr H. upozornil na místní autobusovou dopravu. Požádal o zamyšlení se nad daným, zda by nebylo vhodné 
tuto dopravu umírnit a možná rozšířit spíše dopravu Taxíkem Maxíkem. Uvedl, že autobusy jsou minimálně vytěžovány.   
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.  
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Informace o realizaci projektu rezidenčního bydlení na území města Čáslavi, lokalita „Koželuhy“ - spol. PROFISTAV 
Litomyšl a.s. 
PROFISTAV Litomyšl a.s. - T. Zavřel převzal slovo a v krátkosti představil projekt. Následně zastupitelům přednesl 
„problém“, který v daném projektu vzešel, který se týká odkupu příjezdové cesty. 
Uvedl, že jsou zde dvě možnosti řešení: 

1. zafinancovat vjezd z ul. Na Bělišti, odkoupit pozemek a odkoupit i příslušný objekt, který je na přilehlém 
pozemku a tedy i výrazně navýšit cenu projektu (cca o 10 – 12 mil. Kč) 

2. společné zafinancování s městem Čáslav 
 

Zastupitel M. Horský k danému uvedl, jak bylo historicky o projektu jednáno. Dále sdělil svůj názor a pohled na danou 
situaci. Je určitě proto, aby se nemovitosti vykoupily, protože se tím zlepší dopravní obslužnost celé čtvrti Koželuhy, 
nejen nové výstavby. 
Starosta uvedl, že dané se mělo řešit předtím, než bylo vyprojektováno. 
Radní J. Ruml sdělil svůj názor na danou výstavbu.  
Zastupitel V. Málek se vrátil k r. 2018 – zde připomněl vystoupení a bývalého zastupitele Ing. Urbana, který se vyjádřil 
k tehdy projednávanému rozpočtu města – mimo jiné řekl, že „se město zastaví“. Následně přednesl situaci o pár 
měsíců později, kdy jsou všichni zděšeni z aktivit a nesmyslných projektů. Uvedl, že Koželuhy jsou jedna z mála lokalit 
v Čáslavi, kde je možná bytová výstavba. 
Dále připomněl, jak se za předchozího vedení projednávala plánovaná výstavba v této lokalitě. Uvedl svůj názor na 
výstavbu v Koželuhách.  
Starosta sdělil, že oni od začátku tvrdili, že zde bude hlavně problém s vjezdem! 
Následně na to poznamenal zastupitel M. Horský, že připomínky od zastupitelů v minulosti byly pouze k tomu, že by 
se mohlo jednat o záplavové území, což se podle něj později neprokázalo. 
Zastupitel D. Mikš uvedl, že měl obavy, aby investice nebyla zmařená, kdyby byla prokázána „záplavová“ oblast.  Tehdy 
měl dokument, který zpracovala Česká asociace pojišťoven. Uvedl také, že aktuální téma je z jeho pohledu komplikace, 
ale podporuje nalezení řešení a pokračování v projektu. 
Dále se dotazoval se pana ředitele T. Zavřela, zda už mají nějaký konkrétní / vážný zájem o nemovitosti, které by zde 
měly být vystavěny? 
PROFISTAV Litomyšl a.s. - T. Zavřel uvedl, že určitě zájem je. Neustále prý dostává dotazy o tom, jak výstavba vypadá? 
 

Zastupitel V. Drda uvedl, že by byla možná možnost dostat se na parcelu „z vrchu“, úvozovou cestou. 
PROFISTAV Litomyšl a.s. - T. Zavřel odpověděl, že i o této variantě uvažovali, ale zde by se musela cesta nejprve 
vybudovat. Vychází to jako nejméně vhodná možnost. 
 

Starosta požádal zastupitele, aby se nad daným problémem zamysleli a na nadcházejícím zasedání by se vše rozhodlo. 
Možnosti: 

1) spolupráce se spol. PROFISTAV Litomyšl a.s. 
2) ukončení spolupráce -     a) vypsání výběrového řízení na prodej pozemku v Koželuhách  

- b) developerská výstavba města (což by znamenalo, mimo jiné, výkup zmiňovaných 
pozemků s nemovitostí 

Zastupitel M. Horský uvedl, že by bylo strategicky vhodné, aby dané pozemky (s nemovitostí) vykoupilo město, nikoliv 
spol. PROFISTAV Litomyšl a.s. 

 

Starosta navrhl hlasovat aklamací o tom, zda by zastupitelé chtěli pokračovat ve spolupráci se společností PROFISTAV 
Litomyšl a.s. 

1) spolupráce se spol. PROFISTAV Litomyšl a.s. – hlasování „aklamací“ 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek    
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ZDRŽELO SE: 

 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Místostarosta představil zástupce spol. BDO Consulting s.r.o., která prováděla ekonomický audit Městské nemocnice 
Čáslav. 
Slovo převzal pan Michael K., který společně s kolegyní podrobně představil prováděný audit – viz. prezentace (příloha 

zápisu). 
Následně místostarosta zástupcům spol. BDO Consulting s.r.o., poděkoval. Dále uvedl, že některé doporučené kroky již 
s panem ředitelem nemocnice provedli, jiné mají v plánu. 

 

Zastupitel V. Málek vznesl námitku k tomu, že nebyla zpráva (prezentace k auditu) dodána včas, což považuje za 
porušení jednacího řádu. Dále poukázal na to, že zastupitelům nebyla dodána písemná zpráva o aktuální situaci 
v městské nemocnici.  
Citoval článek z dubnových Čáslavských novin, kde byl avizován "hloubkový audit". K auditu uvedl, že to vlastně audit 
není (podle Zákona č. 93/2009 Sb.). Dané je shrnutí nějakých údajů, které auditní firma získala, ale neověřovala (jak bylo 

i v prezentaci uvedeno). Následně se k danému podrobněji vyjádřil. 
Zastupitel M. Horský představil analýzu postupu města při výběru dodavatele tohoto auditu, kterou vypracoval, a 
vyjádřil názor, že dodavatel nemá s oblastí zdravotnictví zkušenosti a že cena tohoto auditu je nestandardně vysoká 
Uvedl, že by bylo vhodné projít vše znovu a skutečnosti si ověřit. 
Radní J. Ruml uvedl, že řečené bylo typickým příkladem přísloví „Zloději křičí, chyťte zloděje“. Připomněl, jak v minulosti 
uváděl, že výše ztráty nemocnice bude téměř 100 mil. Kč, dále působení spol. New Dimension, s.r.o. (a další agentury) 
v městské nemocnici. Dále zmínil zprávu z kontrolního výboru, která byla představena na minulém zasedání. Poukázal 
na to, proč bývalé vedení zpochybňuje audit, který byl dnes přednesen. 
 

Občan Jiří V. ocenil představený audit.  

 

Zastupitel F. Velímský se dotazoval místostarosty na personální situaci v městské nemocnici? 
Místostarosta odpověděl, že nemocnice získala několik nových lékařů. Dále uvedl, že nyní odchází jeden lékař 
z chirurgického oddělení. Z oddělení interny odchází MUDr. Husák, nastoupila jedna lékařka (0,4 úvazku) a v jednání 
jsou dva noví lékaři. 
 

Zastupitel V. Málek poukázal na námitku (věcnou připomínku), která jím byla podána po odeslání zprávy – auditu 
z městské nemocnice. Zpráva byla podána pozdě. Dále uvedl, že dnes byl odhlasován jiný program – aktuální informace 
z městské nemocnice, nikoliv projednání auditu městské nemocnice. 
 

Zastupitel M. Jusko poukázal na jeden ukazatel, který byl představen v auditu – vývoj mezd – procentuální změna vs. 
inflace (spotřebitelská inflace). Takové srovnání považuje za nerelevantní, správným ukazatele pro srovnání vývoje 
mezd by byla podle něj mzdová inflace v sektoru zdravotnictví. 
 

Zastupitel a ředitel MěN Čáslav C. Provazník poděkoval spol. BDO Consulting s.r.o. za zpracovaný audit. Vysvětlil, proč 
byla zpráva (audit) předána v pátek a nebyla předána s předstihem. 
Dále se vyjádřil k zasílání měsíčních zpráv z městské nemocnice.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
19:20 hodin – 19:30 hodin – vyhlášena přestávka 
 
01 Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2022 
Starosta předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    

pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  

 

Ing. Josef Ruml       
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PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/56/2023. 
 
02 Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2022 
Starosta předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    

pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                         nehlasovalo:  

PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/57/2023. 
  

03 Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2023 auditorské společnosti  
Starosta předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    

pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                         nehlasovalo:  

PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/58/2023. 
 

04 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíce březen - duben 2023 
Zastupitel D. Mikš předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/59/2023. 
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05 Rozpočtové opatření č. 3/2023 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil veškeré podrobnosti k danému rozpočtovému opatření a následně 
k pozměňovacímu návrhu (bezúročná půjčka na profinancování programu React-výzva 98, III. část pro městskou 
nemocnici Čáslav). 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel M. Horský poukázal na to, že by se půjčky od města měly řídit určitými předpisy. 
Dále se dotazoval, zda je půjčka pro nemocnici opravdu tak „rychlá akce“, že nemohli být zastupitelé informováni dříve? 
Starosta odpověděl, že ano, dané je „akce“ z dnešního rána. 

 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval jaká je předpokládaná výše uzavíraných smluv? 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav C. Provazník uvedl, že právě končí II. fáze Reactu, kde se proplatí 18 mil. Kč. Dokud 
nebude uzavřená II. fáze, tak se nemůže rozjet III. fáze (za 75 mil. Kč). 
Uvedl, že pokud se nestihne vyčerpat do konce roku, tak se o investici přijde. 

 

Zastupitel F. Velímský požadoval doplnit do usnesení: „… na základě žádosti Městské nemocnice Čáslav (+ 31 mil. Kč)“. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/60/2023. 
 
06 Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva  
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel M. Jusko se dotazoval o jakou částku (vč. odvodů) z rozpočtu města se jedná? 
Starosta uvedl, že na daný dotaz odpoví pan tajemník. 
Tajemník odpověděl, že částku odměn neurčuje pan tajemník, takže nemůže odpovědět. Každopádně až se bude vědět 
částka odměn, upraví se rozpočtovým opatřením rozpočet zastupitelstva, neboť do něho zasáhly i odměny pro 
neuvolněného místostarostu. 
Starosta dodal, že výše odměn bude korespondovat s výší odměn minulého vedení města.  

 

Starosta požádal doplnit do usnesení: „… pro období 7 – 12/2023“. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 

Hlasování:    
pro: 15                                                 proti:                  zdrželo se: 5                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Mgr. David Tichý Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Mgr. Filip Velímský       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/61/2023.    
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07 Změna č. 5 Územního plánu Čáslav - Určení koeficientu automobilizace (parkovacích míst) 

Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel M. Horský uvedl, že bývalé vedení ke koeficientu 1,75 došlo po dlouhé úvaze s architekty a ze zkušenosti 
z okolních měst (např. Kolín). 
Zmínil výstavbu developerů, kteří při výstavbě musejí dodržet parkovací místa. Pokud koeficient nebude, oni je 
dodržovat nemusí, a to může být problém. Uvedl, že tímto způsobem si město hlídá náklady, které by výstavbou 
developerských projektů (bez určeného koeficientu) mohly vzniknout. 
Zastupitel M. Jusko uvedl, že pro něho je to poměrně důležitý parametr, neboť když se díval do české státní normy, na 
kterou je odkazováno, a podle které by se počet parkovacích míst měl řídit, tak v té se právě předpokládá, že koeficient 
automobilizace stanoví územně plánovací dokumentace. Uvedl, že norma je 17 let stará, není aktualizovaná a vůbec 
tedy nemůže reflektovat vývoj průměrného počtu automobilů, který v současné době je (1,5 auta na domácnost, 
norma říká 0,5 auta na malý byt a 1 parkovací místo na standartní byt, 2 parkovací místa pro velký byt – nad 100 m2). 
Uvedl, že za něho je určitě důležité mít to zanesené v územním plánu a jít nad rámec české státní normy. Bylo by to 
průhlednější a předvídatelnější pro stavebníky. 
Následně poukázal na novou výstavbu, která je plánovaná.  
Dále si dovolil nesouhlasit s odkazem na velká evropská města, která redukují počet parkovacích míst (města, která mají 
velmi vyvinutou městskou hromadnou dopravu + trend sdílené dopravy). 
Proto by nějaký koeficient vyšší, než je v té normě, v tom územním plánu nechal prověřit a pak případně schválit. 
Zastupitel D. Tichý sdělil, že si udělal drobnou analýzu – když by vzal, že 5 zastupitelů by mělo jedno auto a ostatní auta 
dvě, tak mu vyšel koeficient 1,76. Uvedl, že je třeba se zamyslet nad tím, že počet aut stále roste i vzhledem 
k elektromobilitě.  
Zastupitel J. Honzíček uvedl, že v ČR je aktuálně 6,5 mil. aut, což skoro vychází na 3 auta v rodině. Přiklání k tomu, 
nechat koeficient zvýšený a nechat udělat průzkum o tom, jak by to dopadlo, kdyby byl koeficient snížený, legálně 
dodržený.  
Zastupitel V. Drda sdělil svůj názor – jít cestou rezidenčního stání, jít nižším koeficientem a donutit (motivovat – 
záchytná parkoviště, P + R parkoviště) rodiny žít ekologičtěji, neprodukovat nová auta, využívat alternativní možnosti 
dopravy apod.  
Zastupitel D. Tichý: „Není větší sebevražda, než převychovávat občana“ Vnímá, že snížit koeficient není správná cesta. 
Starosta: „Jde hlavně o to, abychom si neupletli bič sami na sebe!“ 
Zastupitel M. Horský uvedl, že zde jde především o budoucí bytovou výstavbu a o ochranu města nad dalšími výdaji. 
Zastupitel V. Drda uvedl, že by dané chápal např. u vlakového nádraží, kde parkovací místa jsou potřeba, ale ne u 
bytových domů.  Zde by raději motivoval občany k využívání alternativních zdrojů dopravy. 
Zastupitel F. Velímský uvedl příklad developerských projektů (Kutná Hora – Třešňovka, Malín), všechny operují 
s koeficientem minimálně 1,5 parkovacího místa.  
Zastupitel V. Drda sdělil, že se do budoucna řeší nákup elektroaut. Sdělil, že si neumí představit, že by si běžná rodina 
koupila jedno, natož tři. 
Zastupitel M. Jusko reagoval na pana starostu „upletení biče“. Sdělil, že se bojí, aby si zastupitelé naopak neupletli bič 
tím, že koeficient nechají malý. Budou-li zde stavět developeři, postaví málo parkovacích míst a město to poté bude 
řešit za ně.  
Radní J. Ruml uvedl, jak to „funguje“ ve světě, např. ve Francii. 
 

Hlasování:    
pro: 14                                                 proti: 6                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     
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PROTI: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský     

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/62/2023.    

 
08 Změna č. 6 Územního plánu Čáslav III.) - Stažení návrhu - spol. CZT a.s. (Marko S.) 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

NEHLASOVALO:  

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/63/2023.    

 
09 Uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti  
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

NEHLASOVALO:  

Návrh usnesení byl schválen, usnesení číslo ZM/64/2023.    
Pozn. Starosta nehlasoval z důvodu zjišťování příčin vzniku požáru na skládkce v Čáslavi. 

 
10 Poskytnutí účelové dotace na opravu fasády domu č.p. 386/1 v ul. Jablonského v Čáslavi 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
F. Velímský informoval přítomné, že dle informací památkového odboru města byly ze strany stavebníka zatím splněny 
všechny požadavky, které byly na památkovou hodnotu objektu stanoveny. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 

Hlasování:    
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
 
 

JUDr. Vlastislav Málek       

Ing. Jaromír Strnad       
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PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

NEHLASOVALO:  

Návrh usnesení byl schválen, usnesení číslo ZM/65/2023.    
Pozn. Starosta nehlasoval z důvodu zjišťování příčin vzniku požáru na skládkce v Čáslavi. 

 
11 Zrušení usnesení č. ZM/18/2023 ze dne 06.02.2023; 
     Záměr prodeje části pozemku p.č. 1226/2 v k.ú. Čáslav (Kamilu B. a Josefu V.) 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/66/2023.    

 
12 Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/56 a části pozemku p.č. 2082/1 oba v k.ú. Čáslav (Jakubovi Š.) 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/67/2023.    

 
13 Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/118 nebo části pozemku p.č. 1730/84 oba v k.ú. Čáslav (Nele M. a Matěji S.) 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
 
 
 
 

Ing. Jaromír Strnad       
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PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/68/2023.    

 
14 Záměr směny části pozemku p.č. 2621/5 za část pozemku p.č. 331 oba v k.ú. Čáslav (v majetku spol. ZHMC, spol. s r.o.) 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

NEHLASOVALO: 

Ing. Zdeňka Nezbedová       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/69/2023.    

Pozn.: Radní Ing. Zdeňka Nezbedová hlasovala „PRO“, ale její hlasování nebylo zaznamenáno. 

 
15 Vstup Druhého družstva vlastníků bytů v Čáslavi (lokalita Na Skále) do likvidace  
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/70/2023.    

 
16 Odpis pohledávky za povinným TK Gastroservis s.r.o. 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
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PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/71/2023.    

 

17 Poskytnutí individuální dotace - Liga na ochranu zvířat, místní organizace, K. H. 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/72/2023.    

 

18 Poskytnutí dotací z Programu podpory sociálních služeb a služeb ve zdravotnictví pro rok 2023 
Radní J. Provazníková předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír  Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/73/2023.    

 

Dz1 Mikroregion Čáslavsko - Závěrečný účet za rok 2022 vč. Zprávy o výsledcích přezkoumání územního 
samosprávného celku 
Zastupitel D. Mikš předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/74/2023.    
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Dz2 Program regenerace Městské památkové zóny pro rok 2023 - zrušení a znovu-schválení usnesení 

Radní J. Žaloudek předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel F. Velímský doplnil slova pana radního Žaloudka a uvedl, že vzhledem k tomu, že jedni z žadatelů (manželé 
„R“) splnily podmínky pro schválení dotace a nemohou za to, že dochází k revokaci usnesení, komise doporučuje radě 
města, aby zvážila v tomto případě udělení individuální dotace. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.  

Hlasování:    
pro: 20                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/75/2023.    
 
Dotazy a připomínky zastupitelů 
Místostarostka poděkovala všem zaměstnancům městského úřadu, kteří se podíleli na přípravě Čáslavských slavností. 
Dále se dotazovala zastupitele F. Velímského na panely na Baště? Uvedl, že ve III. patře chybí, tak zda nemá nějaké 
informace, kdy budou? 
Zastupitel F. Velímský uvedl, že zakázka na realizaci expozice v horním patře Bašty byla realizovaná z dotačního titulu 
Akademie věd na regionální spolupráci. Realizace visí na dodání původního materiálu, na který měly být panely 
vytištěny, současně došlo k úpravě obsahu s ohledem na to, že se souběžně realizoval projekt LETky. Tedy po úpravách, 
korekcích, které zohlední i existenci tohoto paralelního způsobu prezentace objektu, tak dojde k instalaci.  
Opakovaně se dotazoval dodavatele na naskladnění materiálu, opakovaně dostává odpověď, že zatím není dodáván.  
 

20:43 hodin – odchod Mgr. Daniela Mikše. 
 

Zastupitel T. Hasík požádal o obnovení přechodu pro chodce na náměstí, před Úřadem práce (před ZŠ náměstí). 
 

V. Málek se dotazoval na výběrové řízení ke koncepci odpadového hospodářství?  
Dále se dotazoval na jednání na MAS Lípa pro venkov z.s., kde mělo být také řešeno odpadové hospodářství?  Uvedl, 
že ví o tom, že Kutná Hora preferuje a navrhuje nějakou formu meziobecní spolupráce, jako jistou formu řešení 
odpadového hospodářství v rámci spolupráce obcí. 
Starosta uvedl, že na jednání byl, ale nic takového od pana místostarosty nezaslechl. Uvedl, že se vedou debaty na toto 
téma jak s p. Tvrdíkem (MAS Lípa), tak s p. Jiskrou (Mikroregion Čáslávsko), stejně tak s vedením Kutné Hory, ale nic 
takového, co sdělil zastupitel V. Málek řešeno nebylo. 
 

Zastupitel V. Velímský upozornil na nebezpečné využívání „umělky“ na fotbalovém stadionu. Údajně se zde děti 
pohybují v nedostatečně bezpečné vzdálenosti od „problematické“ opěrné zdi.  
Starosta uvedl, že „rizikový“ prostor byl ohraničen. Následně přítomné seznámil s aktuálním stavem akce „opěrná zeď“ 
na fotbalovém hřišti. 
 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval, zda bude rada města do budoucna reagovat na měnící se trend zájmu o předškolní 
vzdělávání? Mění se hodnota zapisovaných dětí dvouletých těm tříletým (asi z nějakých ekonomických důvodů rodin). 
Jakým způsobem bude město reagovat? 
Starosta uvedl, že je v plánu je výstavba nové mateřské školky. Pokud vše půjde dobře, tak se ve II. pololetí tohoto roku 
zahájí výstavba. Dodal, že musíme doufat v to, že se také uhájí stávající prostory.  
Zastupitel D. Tichý se dotazoval, zda je pro vedení města stavba mateřské školky prioritou? 
Starosta: „Samozřejmě“ 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.   



 Jednání zastupitelstva číslo: IV/2023 
Číslo jednací: MěÚ/37979/2023/SEK 

 

 

 
 
Stránka 16 z 17 

INFORMATIVNÍ ZPRÁVY/RŮZNÉ: 
-  

 
20:58 hodin – konec zasedání 
 
Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 18.09.2023. 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Martin Jusko a pan Vojtěch Nezbeda 
Návrhová komise: Mgr. Václav Drda a Bc. Alice Vavřinová 
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
 
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2023-06-19/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=Dj_JFFzeDC4 

 
 
PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/37981/2023/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 09.06.2023 
                 Doplnění programu (přehled zpráv) ze dne 16.06.2023 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/23425/2023/SEK ze dne 17.04.2023  
                 Důvodové zprávy č. 1 – 18; Dz1 a Dz2 
                 Městská nemocnice Čáslav - Ekonomický audit 06/2023 
                  
 
 
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
Mgr. Martin Jusko v. r.                                                                                                                                   Vojtěch Nezbeda v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  
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PŘEHLED PŘIJATÝCH / NEPŘIJATÝCH USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 19.06.2023 

USNESENÍ USNESENÍ číslo 

 Hlasování pomocí elektronického systému  ZM/52/2023 

 Ověřovatelé zápisu ZM/53/2023 

 Členové návrhové komise  ZM/54/2023 

 Program dnešního zasedání  ZM/55/2023 

 Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2022 ZM/56/2023 

 Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2022 ZM/57/2023 

 Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2023 auditorské společnosti ZM/58/2023 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíce březen - duben 2023 ZM/59/2023 

 Rozpočtové opatření č. 3/2023 – s úpravou - Bezúročná půjčka do nemocnice na profinancování programu React - výzva 

98, III. část ve výši 31.000.000 Kč 
ZM/60/2023 

 Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva ZM/61/2023 

 Změna č. 5 Územního plánu Čáslav - Určení koeficientu automobilizace (parkovacích míst) ZM/62/2023 

 Změna č. 6 Územního plánu Čáslav III.) - Stažení návrhu - spol. CZT a.s. (Marko S.) ZM/63/2023 

 Uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti ZM/64/2023 

 Poskytnutí účelové dotace na opravu fasády domu č.p. 386/1 v ul. Jablonského v Čáslavi ZM/65/2023 

 Zrušení usnesení č. ZM/18/2023 ze dne 06.02.2023; 
Záměr prodeje části pozemku p.č. 1226/2 v k.ú. Čáslav (Kamilu B. a Josefu V.) 

ZM/66/2023 

 Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/56 a části pozemku p.č. 2082/1 oba v k.ú. Čáslav (Jakubovi Š.) ZM/67/2023 

 Záměr prodeje části pozemku p.č. 1776/118 nebo části pozemku p.č. 1730/84 oba v k.ú. Čáslav (Nele M.            

a Matěji S.) 
ZM/68/2023 

 Záměr směny části pozemku p.č. 2621/5 za část pozemku p.č. 331 oba v k.ú. Čáslav (v majetku spol. ZHMC, spol. 

s r.o.) 
ZM/69/2023 

 Vstup Druhého družstva vlastníků bytů v Čáslavi (lokalita Na Skále) do likvidace ZM/70/2023 

 Odpis pohledávky za povinným TK Gastroservis s.r.o. ZM/71/2023 

 Poskytnutí individuální dotace - Liga na ochranu zvířat, místní organizace, K. H. ZM/72/2023 

 Poskytnutí dotací z Programu podpory sociálních služeb a služeb ve zdravotnictví pro       rok 2023  ZM/73/2023 

 Mikroregion Čáslavsko - Závěrečný účet za rok 2022 vč. Zprávy o výsledcích přezkoumání územního 
samosprávného celku 

ZM/74/2023 

 Program regenerace Městské památkové zóny pro rok 2023_zrušení a znovu-schválení usnesení ZM/75/2023 

 
   
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
 
Ověřovatelé:  
 
 
Mgr. Martin Jusko v. r.                                                                                                                                   Vojtěch Nezbeda v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  


